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 (HvB) Inzake verdichting in prestatieafspraken

Wat is er met de woningbouwcorporaties afgesproken in de prestatieafspraken
over verdichting enz. Met verdichting bedoelen we bijv het project ‘De Witte 
Hond’ in Vogelenzang waar woningen zijn gesloopt en een 
appartementencomplex met meer woningen is teruggebouwd.
Als die afspraken zijn gemaakt, waar gaat die ontwikkeling plaatsvinden in de 
gemeente?

Bent u bereid de prestatieafspraken met de raad te delen en zo ja, wilt u deze 
dan zsm aan de raad toesturen?


